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Besluitenlijst vergadering Wmo-raad 28 maart 2023 
 
Aanwezig: de (kandidaat-)leden:   Maria Adriaans (MA). 
Trees Boudewijn (TB), Reina Rijzenga (RR), Frida Romijn (FR)), Joke Bergacker 
(JB) 
Annemieke Broekhuis(AB), Jasmijn Hacken (JH 
 
Jan Verkleij(Vz.) At Sonneveld (Secr.),  
 
Annette Groenveld (AG), contactambtenaar voor de Wmo-raad 
 
Gasten:    
Ronald Kool (RK), beleidsambtenaar gemeente Tiell 
 
Afwezig:  Bas Westra (BW 
 

 
 

1. Opening: 
 
De Vz. heet iedereen van harte welkom, in het bijzonder Ronald Kool. 
Hij houdt een voorstelrondje. 
 
2. Mededelingen: 
1) Frans Rijksen heeft zich teruggetrokken als lid van de Wmo-raad. 
2) Naamgeving Wmo-raad wordt adviesraad Wmo en Jeugdwet; 
3) De heer Gerard Klein Poelhuis van de bewonersraad Kleurrijk wonen was de 
vorige woonvisie bij het overleg in de Wmo-raad . Hij wil dit bij de nieuwe woonvisie 
graag ook weer doen. De Wmo-raad gaat hiermee akkoord; 
4) Het rooster van aftreden is vastgesteld. Annemieke Broekhuis verklaart  zich 
bereid een nieuw periode van vier jaar te blijven; 
5) De bankrekening voor de Wmo-raad is nog niet rond. 
6) AG zegt dat de ambtenaren bij de eerste helft aanwezig zijn. 
 
3. Rondvraag: 
FR zegt dat er informatie over de toekomst van de zorg naar de Wmo-raad komt. Zij 
heeft een presentatie bijgewoond. 
Iriszorg gaat naar Siependaal in het pand van Pro Persona 
RR vraagt of de gemeente Tiel inderdaad haar subsidie voor de Vergulde Graaf heeft 
ingetrokken. RK en AG zullen dit uitzoeken. 
De Wmo-raad vindt het dramatisch voor veel bewoners en voor de omgeving. 
AB vraagt even naar de nieuwe functie van RK. 
RK zegt dat hij coördinator geworden van het team ontwikkeling. Hij doet dit voor 20 
uur per week. 
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AB zegt dat een organisatie een Kwik-start app heeft gemaakt voor jongeren van 18-
/18+. Dit zal worden doorgegeven aan de wijkteams en Mozaiek; 
JB is er een folder voor mensen met problematiek, zodat zij kunnen vinden waar ze 
hulp kunnen krijgen. 
AG zegt dat de Wegwijzer gemeente Tiel beschikbaar is digitaal en op papier bij de 
bibliotheek. 
RK zegt dat gekeken wordt of er een nieuwe sociale kaart komt. Dit eventueel samen 
met andere gemeenten. 
 
4. Bespreking m.b.t. de extra betaling van legeskosten voor een 
invalidenparkeerkaart: 
 
Een inwoner van onze gemeente roept onze hulp in i.v.m. haar aanvraag voor een 

verlenging van haar invaliden parkeerkaart. Zij heeft vorig jaar een kaart gekregen 

voor 1 jaar.  Haar situatie is niet verbeterd, maar nu moet zij opnieuw €188,00 

betalen voor de keuring, terwijl haar situatie niet gewijzigd is. 

 
Wij kunnen als Wmo-raad niet in gaan op individuele dossiers, maar wel op de 
eventuele beleidskant achter de vraag. 
 
Wij hebben in de verordening gezien dat de invaliden parkeerkaart voor maximaal 5 
jaar verleend kan worden. In de praktijk is dit ook gebruikelijk om te doen.  
 
We begrijpen dat er in sommige situaties aanleiding kan zijn om de invaliden 
parkeerkaart voor een kortere periode te verstrekken, bijvoorbeeld omdat er nog 
herstel verwacht kan worden. Dit lijkt ons ook redelijk. 
 
Echter om dan bij een hernieuwde aanvraag, bijvoorbeeld na een jaar, dan opnieuw 
het volledige legestarief te vragen, roept bij ons twijfels op. Immers het is de keuze 
van de gemeente van de gemeente geweest om de duur van de invaliden 
parkeerkaart te beperken en niet de keuze van de aanvrager. 
 
Het lijkt ons daarom redelijk dat de eventuele legeskosten van een hernieuwde 
aanvraag niet in rekening te brengen. Immers de aanvrager komt zo voor 
aanzienlijke extra kosten te staan als gevolg van zijn . 
 
Uit de reactie van de gemeente Tiel blijkt dat er op dit moment geen mogelijkheden 
zijn om een ontheffing voor de legeskosten te geven.  
 
De vraag voor de Wmo-raad is of zij het college wil adviseren de legesverordening 
aan te passen, zodat in gevallen van klaarblijkelijke hardheid ontheffing van de 
betaling van leges kan worden verleend. 

------------ 
AS geeft een toelichting op dit punt. 
RR geeft aan dat de gemeente soms ook wel van de regels af kan wijken.  
 
De Wmo-raad adviseert conform het voorstel. 
 
 



3 
 

5. Aanbesteding 2e lijnszorg: 
De aanbesteding voor Wmo-dienstverlening/jeugdwet vindt regionaal plaats. Dit 
betekent dat gemeenten gezamenlijk de aanbestedingscriteria vaststellen. 
De Wmo-raad is in de regel niet betrokken bij deze aanbestedingen. 
Echter uit de bijlage van deze agenda is gebleken dat de regio de 
aanbestedingscriteria   in die zin dat de hulpverlenende instanties dezelfde 
hulpverlening tegen een lager tarief aan moet bieden. 
Soms is dit mogelijk, maar in bovenstaande situatie  is er sprake van 
gespecialiseerde hulpverlening, waarbij toch twijfels zijn of andere organisaties 
dezelfde gespecialiseerde hulp kunnen bieden en of het daarbij gaat op dezelfde 
hulp. 
De vraag is of er sprake is van een beleidswijziging. Dit zou een grond kunnen zijn 
voor de Wmo-raad om een advies te geven aan het college om de beleidswijziging 
opnieuw te overwegen. Het feit dat het om regionaal beleid gaat doet voor de Wmo-
raad niet ter zaken, omdat deze adviseert voor de gemeente Tiel en niet voor de 
regio. 
Indien er geen sprake is van een beleidswijziging zou een ongevraagd advies aan de 
gemeente kunnen worden gegeven. 
 
We bespreken in de Wmo-raad: 

1) Of de Wmo-raad over deze aanbesteding een advies aan het college wil 
geven; 

2) Zo ja of dit een advies is op grond van een beleidsaanpassing of een 
ongevraagd advies. 

------------------ 
 
RK zegt dat de gemeente redelijke tarieven moeten bepalen. Dit wordt gedaan aan 
de hand van allerlei indicatoren en tabellen. Het gaat hier om Iriszorg . Zij kregen de 
financiering vanuit de centrumgemeente Nijmegen. 
De gemeenten moeten dit nu zelf doen. Nijmegen bouwt haar taken af. 
Iriszorg deed de indicatie zelf. Nu wordt dat de gemeente. Iriszorg zegt dat zij op 
basis van het tarief en de organisatie de zorg niet meer  bieden. 
De gemeenten hebben gezamenlijk een aanbesteding opgestart. Er zijn producten 
beschreven, zoals individuele zorg , dagbesteding groepen, logeeropvang. 
De producten zijn beschreven in overleg met de aanbieders. Ook is met de 
aanbieders overlegt over de tarieven. Er is ook een externe deskundige ingehuurd 
om te toetsen of de tarieven redelijk zijn. 
Iriszorg zegt dat dit tarief voor haar te laag. 
De gemeente zegt dat op basis van indicatiestelling de doelgroep voor Iriszorg 
kleiner zal worden. 
RK verwijst naar de raadsinformatienota die de leden van de Wmo-raad hebben 
ontvangen. 
Er is aan de voorkant gekeken naar de kwaliteitseisen voor de hulpverlening.  
RK zegt dat de procedure zeer zorgvuldig is geweest. De tarieven zijn redelijk. Het 
zou kunnen dat  andere regio’s of gemeenten hogere tarieven betalen.   
Er is gekeken volgens een beoordelingsprotocol. 
Er zijn ook aanbieders afgewezen omdat ze niet aan de kwaliteitseisen voldeden. 
Het streven is om de contracten 1 juli 2023 in te laten gaan. Nieuwe cliënten komen 
dan bij de gecontracteerde aanbieders terecht. Voor de bestaande cliënten is er een 
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overgangstermijn van 1 jaar, als men op basis van de contracten niet meer bij de 
bestaande aanbieder terecht kan. 
De vraag was of we gaten zouden krijgen in het zorglandschap. Eventueel kan 
opnieuw aanbesteed  als de zorg niet gecontracteerd kan worden. 
Aanbieders die niet gecontracteerd worden kunnen wel onderaannemer worden. Dit 
moet dan wel aan de gemeente worden aangegeven. 
De aanbesteding is voor 3 jaar met een verlengingsmogelijkheid voor 2x 2 jaar 
JB vraagt wat als de kwaliteit niet goed is.  
RK zegt dat op basis van signalen men in gesprek gaat. 
AB vraagt om de Wmo-raad bij een volgende aanbesteding meer mee te nemen. 
Bijvoorbeeld ook in de kwaliteitseisen. Zij zegt blij te zijn met de toelichting van RK. 
RK zegt dat aanbieders ook moeten kijken of sommige trajecten ook afgebouwd 
kunnen worden. Dat is de taak van de begeleider. Je moet daarbij wel realistisch 
blijven. 
RK zegt dat ook gekeken gaat worden naar taakgerichte bekostiging. Dan wordt de 
hulp laagdrempeliger. 
AB vraagt naar de registratie van de cliënten. 
RK zegt dat data gedreven werken wordt ingevoerd bij de jeugd. Daar lopen proeven 
voor. De consulenten jeugd gebruiken het dashboard.1 september 2023 wordt de 
pilot geëvalueerd. 
Desgewenst kan daarover een presentatie voor de Wmo-raad worden gehouden. Het 
betreft echter vooral uitvoering. 
De datamonitor “waar staat je gemeente” levert ook veel informatie over de 
gemeente Tiel. 
JB vraagt naar het personeelstekort. 
RK zegt dat momenteel in beeld gebracht wat we kunnen als organisatie en wat 
kunnen we niet. 
 
De Vz vraagt of de Wmo-raad behoefte heeft om nog advies te geven. 
Geadviseerd wordt om geen gebruik te maken van het ongevraagd adviesrecht. 
 
MA vraagt of aanbieders zo kunnen beginnen. 
RK zegt dat dit sinds een jaar niet meer kan. 
 
RK zegt dat er een project gestart is : ” Kansrijke start”. 
Dit om een kind de eerste duizend dagen te begeleiden, vooral in kwetsbare 
situaties. Dit gebeurt al bij de zwangerschap. 
 
6. Bespreking voorstel voordracht voor benoeming van Trees Boudewijn tot lid 
van de Wmo-raad: 
Trees Boudewijn draait nu al geruime tijd als kandidaat-lid voor de Wmo-raad mee. 
Jan Verkleij en Reina Rijzenga zullen voor de vergadering een gesprek met Trees 
Boudewijn voeren en de afgelopen periode evalueren. 
Jan Verkleij en Reina Rijzenga zullen de uitkomsten van dit gesprek terugkoppelen in 
deze vergadering. 

--------------- 
 
RR zegt dat TB graag in de Wmo-raad wil opkomen voor mensen die niet goed voor 
zichzelf kunnen opkomen. Ze heeft het gevoel dat ze dit binnen de Wmo-raad haar 
inbreng goed kwijt kan. 
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De Wmo-raad draagt TB voor voor benoeming tot lid van de Wmo-raad. 
 
7. Bespreking evaluatie Wmo-raad: 
 
Het functioneren van een organisatie ( en in onze situatie dus de Wmo-raad) hangt 
van meerdere factoren af. 
Het is belangrijk dat je als lid van de raad je betrokken en geaccepteerd weet, 
wanneer we in vergadering bij-een zijn. 
Om de bijeenkomsten van de Wmo-raad van Tiel zo goed mogelijk te laten verlopen, 
is feedback van belang. 

---------------- 
Aan de hand van de volgende vragen wordt geëvalueerd:: 
   
 
1. Is de informatie, toegevoegd bij het agendapunt, voldoende om je inhoudelijk 
goed voor te bereiden? 
 
TB vindt de informatie goed. 
JB zegt dat zij kort lid is. Zij vindt de informatie duidelijk. 
RR zegt dat zij vanuit het DB voldoende informatie. 
Van de zijde van de gemeente kan er wel meer informatie worden gegeven. We 
moeten als Wmo-raad kritisch blijven. 
 
2. Is er voldoende mogelijkheid om jouw opmerkingen en argumenten in te 
brengen?   
 
AB zegt dat dit heel goed gaat. We krijgen veel mogelijkheden om de ruimte te 
nemen om je visie te uiten.  
MA zegt zeer tevreden te zijn over wat zij kwijt kan in vergaderingen. 
 
3. Heb je nog één of meerdere suggesties, waardoor de kwaliteit van de 
discussie/ besluitvorming nog verder 
 kan toenemen?  
 
RR zegt dat de lange termijn agenda daar bij kan helpen. Tijdige informatie is 
noodzakelijk. 
TB wil graag de agenda en de stukken in 1 keer ontvangen. 
 
4. Hoe kijk je aan tegen de verslaglegging van de vergaderingen? 
 
De leden zijn tevreden over de verslaglegging. 
 
5.  Heb je nog één of meerdere suggesties, waardoor de kwaliteit van de 
verslaglegging nog verder 
 kan toenemen? 
 
MA vraagt of we voldoende leden hebben. 
De Wmo-raad vindt dat er een balans tussen de verschillende groepen moet zijn. 
Vandaar dat we nu uit gaan van 12 deelnemers. 
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De Vz geeft aan dat hij net een naam heeft doorgekregen van een jongere die 
belangstelling heeft. Hij concludeert dat de Wmo-raad over het algemeen tevreden in 

en op deze wijze verder wil gaan. Tevens concludeert hij dat de Wmo-raad graag de 
beschikking krijgt over de raadsagenda. 
 
8. Bespreking conceptverordening en concept huishoudelijk reglement: 
In 2021 is door de Wmo-raad een concept verordening opgesteld en is deze concept 
verordening voorgelegd aan de gemeente Tiel. Tot nu toe is besluitvorming 
uitgebleven. 
In een recent overleg  met de gemeente Tiel is afgesproken de concept verordening 
opnieuw voor te leggen aan de Wmo-raad. Tevens  zouden we het huishoudelijk 
reglement dan bijvoegen. 
Wij stellen voor de concept verordening voor besluitvorming voor te leggen aan de 
gemeente Tiel. Het huishoudelijk reglement wordt, conform de concept verordening, 
ter kennisname aan het college verstrekt. 

----------- 
JV zegt dat de gemeenteraad de verordening vaststelt  en de Wmo-raad het 
huishoudelijk reglement. 
RR vraagt of het college betrokken is bij het zoeken van een nieuwe voorzitter en 
secretaris. 
 
De Wmo-raad gaat akkoord met de concept verordening. 
 
De Wmo-raad gaat akkoord met het huishoudelijk reglement en het hierbij vaststellen 
en ter kennisname zenden aan het college. 
 
9. Besluitenlijst vergadering 28 februari 2023 en aktielijst: 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld., 
 
Aktielijst: 61 vervalt. 
 
Voor de agenda voor het gesprek met Carla Kreuk wordt voorgesteld om het te 
hebben over: 
1) Preventie is essentieel. Wat doet de gemeente daar aan? 
2) Hoe kijkt de wethouder aan tegen het inschakelen van de Wmo-raad? Is dit 
alleen bij beleidsonderwerpen of ook bij uitvoering? Als voorbeeld wordt genoemd: 
de aanbesteding van de 2e lijns zorg. Daarvoor zijn kwaliteitseisen geformuleerd, 
zonder dat de Wmo-raad om advies is gevraagd. Dit  omdat de aanbesteding 
uitvoering was. 
 
10. Sluiting: 
De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging voor ieders in breng. 
  

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld., 
 
Aktielijst: 61 vervalt. 
 
Agenda gesprek met Carla Kreuk. 
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Aktielijst: 

 

Nummer Datum Aktie Door wie Voor wanneer 

52 27 september 
2022 

Bespreken stand van 
zaken nieuw minimabeleid 

Jan Verkleij, At 
Sonneveld,  

28 maart 2023 

59 31 januari 
2023 

Toezending beleidsadvies 
m.b.t. programma 
Nationaal Programma 
Onderwijs 

Mieke Elfring Na vaststelling 
door college 

63 31 januari 
2023 

Voorbereiden thema 
discussie 27/6 2023 over 
de omgevingsvisie 

Annette 
Groenveld 

27 juni 2023 

64 31 januari 
2023 

Voorbereiden gesprek met 
Carla Kreuk over het 
Sociaal Domein 

Wmo-raad 25 april 2023 

65 28 februari 
2023 

Uitzoeken of Wmo-raad 
onder de 
vrijwilligersvergoeding gaat 
vallen. 

At Sonneveld Na wijziging 
financiële 
verhouding met 
de gemeente. 

66 28 maart 
2023 

Uitzoeken of de Vergulde 
Graaf subsidie van de 
kreeg. 

Annette 
Groenveld 

25 april 2023 

67 28 maart 
2023 

Opstellen advies m.b.t. 
legesverordening 

At Sonneveld 25 april 2023 

68 28 maart 
2023 

Opstellen advies m.b.t. de 
vaststelling van de 
verordening. 

At Sonneveld 25 april 2023 

69 28 maart 
2023 

Nagaan bij de koepel 
Sociaal Domein of 
inschrijving bij de Kamer 
van Koophandel 
noodzakelijk is voor een 
bankrekening. 

Annette 
Groenveld 

 

 
 

28 juni 2023 Minimaal 1x per jaar de bescherming van persoonsgegevens 
opnemen op de agenda. Indien de actualiteit daar aanleiding voor 
geeft, kan dit ook eerder geagendeerd worden. 

 

n.t.b. Bespreken ontwikkelingen in de intramurale zorg  

n.t.b. Definitieve voorstellen hervormingsagenda jeugdzorg, Dave 
Verbeek 

 

25 april 2023 Hoe kan de Wmo-raad omgaan met de politiek, Geors Spanjer, 
Frans van Oostveen en Jan Verkleij 

 

30 mei 2023 Ontwikkelingen m.b.t. het sociaal domein, Carla Kreuk   

27 juni 2023 Omgevingsvisie, Jeroen van den Berg houdt presentatie  
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